



# Chantal Roy

Executive Assistant to the President and Chief Executive Officer /  
Adjointe exécutive auprès du Président et chef de la direction  
Business Council of Canada / Conseil canadien des affaires

**CHANTAL.ROY@THEBUSINESSCOUNCIL.CA**  
**613-238-3735**

Chantal Roy is Executive Assistant to the President and CEO. She handles the many demands on the CEO's time and schedule. She previously worked with the Honourable John Manley from 2002-2018: in the President's office at the Business Council of Canada; at the law firm of McCarthy Tétrault; in his various ministerial positions as well as supporting Mr. Manley in his Corporate Director responsibilities at CIBC, CAE, TELUS and CP, among others. Chantal has also worked with other elected officials on Parliament Hill and was with Imperial Oil Limited for five years in the government relations office in Ottawa.

Chantal Roy est l'adjointe de direction du président et chef de la direction. Elle gère les nombreuses requêtes adressées au bureau du président et l'emploi du temps de ce dernier. Auparavant, elle a appuyé l'honorable John Manley dans ses fonctions de 2002-2018 : au bureau du président du Conseil canadien des affaires; au cabinet d'avocats McCarthy Tétrault, dans ses divers postes ministériels, ainsi que dans le cadre de ses fonctions découlant de son rôle d'administrateur auprès de différentes sociétés incluant CIBC, CAE, TELUS et le Canadien Pacifique entre autres. Chantal a aussi travaillé avec d'autres représentants élus à la Colline du Parlement ainsi qu'au bureau des relations gouvernementales de la Compagnie Pétrolière Impériale Ltée à Ottawa pendant cinq ans.